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    R O M Â N I A 

JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 
 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi 20.01.2017, ora 11,00, în cadrul şedinţei extraordinare a  

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 28 de consilieri județeni. 

 Lipsesc motivat domnișoara consilier Popovici Mihaela-Adina-Giorgiana și domnul 

consilier Gâfu Cristian.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.160/17.01.2017, comunicată domnilor 

consilieri în scris prin adresa nr.IV/1010/07.01.2017, potrivit art.94 alin.1 din Legea 

nr.215/2001 a administraţiei publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi 

completările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/963/17.01.2017 şi s-a adus la cunoştinţa 

locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de Caraş-Severin” din data de 18.01.2017. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: domnul subprefect Sebastian Purec, reprezentanţi ai instituţiilor 

subordonate Consiliului Judeţean Caraş-Severin, reprezentanţi ai aparatului propriu al 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin, precum și reprezentanți din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1. Proiect de hotărâre  privind  utilizarea excedentului bugetului Spitalului Judeţean 

de Urgenţă Reşiţa, instituţie publică din subordinea Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

finanţată integral din venituri proprii din sursa F, rezultat la încheierea exerciţiului bugetar 

2016, pentru finanţarea cheltuielilor  în  anul 2017. 

2. Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentelor bugetelor activităţilor finanţate 

din venituri proprii ale instituţiilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-

Severin finanţate din sursa E, rezultate la încheierea exerciţiului bugetar 2016, pentru 

efectuarea  cheltuielilor în  anul 2017. 

3.Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetului local al Judeţului 

Caraş-Severin, rezultat la încheierea exerciţiului bugetar 2016, pentru finanţarea 

cheltuielilor secţiunii de dezvoltare, pe anul 2017. 

4.Proiect de hotărâre privind modificarea raportului de serviciu al domnului PAVEL 

NEFIR, - funcționar public de conducere - DIRECTOR EXECUTIV, gradul II, clasa de 

salarizare 80, al Camerei Agricole a Judetului Caraș-Severin, prin transfer în interesul 

serviciului în funcția publică vacantă de director adjunct, gradul II, clasa de salarizare 78 

din cadrul Direcției pentru Agricultură Județeană Caraș-Severin. 
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5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.244/21.12.2015 privind aprobarea organigramei și a statelor de funcții ale 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin, cu 

modificările și completările ulterioare.  

6.Proiect de hotărâre pentru actualizarea Regulamentului de Organizare și 

Funcționare a Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte  cu Handicap Caraș-Severin. 

7.Proiect de hotărâre pentru respingerea plângerii prealabile formulată de către 

directorul executiv al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-

Severin, doamna Vasile Ana împotriva Hotărârii Consiliului Judeţean Caras-Severin nr. 

281 din 28.12.2016.  

8.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către județul Caraș Severin, prin 

Consiliul Județean Caraș Severin, a dreptului de preempțiune la vânzarea imobilului  situat 

în municipiul Caransebeș, strada Nicolae Bălcescu nr.106, județul Caraș- Severin. 

9.Proiect de hotărâre  privind desemnarea unui reprezentant  al Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin în  Consiliul de Administrație al Casei de Asigurări de Sănătate a Județului 

Caraș-Severin. 

10.Proiect de hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.106/2013 privind aprobarea participării Judeţului Caraş-Severin prin Consiliul 

Judeţean Caraş-Severin, în calitate de membru asociat la constituirea „Asociaţiei de 

Dezvoltare Intercomunitară Banatul Alpin Semenic”, cu modificările și completările 

ulterioare. 

11.Proiect de  hotărâre privind mandatarea expresă a domnului consilier judeţean 

Marius Mihai Bălean, reprezentantul Consiliului Județean Caraș-Severin (autoritate 

tutelară) în Adunarea Generală a Acţionarilor  la SC AQUACARAŞ SA, în vederea 

convocării adunării generale în ședință extraordinară pentru prelungirea mandatului 

administratorilor provizorii desemnați, cu maxim 2 luni până la finalizarea procedurii de 

selecție a administratorilor societății. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua! Ne întâlnim în ședință 

extraordinară a Consiliului Județean Caraș-Severin. Din 30 de colegi consilieri județeni 

sunt prezenți 26. Lipsesc: domnișoara Popovici, domnul Bălean, domnul Gâfu și domnul 

Marșalic. Știți ceva de domnul Marșalic, de domnul Gâfu? 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Domnul Gâfu are reprezentanță la 

judecătorie și domnul Marșalic cred că este de gardă sau ceva de genul acesta, de nu a 

putut să vină. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bun. Mulțumim. Din punct de vedere 

procedural ședința este legal constituită. O să îi dau cuvântul domnului secretar, pentru a 

supune aprobării dumneavoastră, procesul-verbal al ședinței anterioare. Vă rog, domnule 

secretar. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. 

Suntem harnici de data asta. Am rămas datori cu procesul-verbal din data de 28.12.2016 

încheiat cu ocazia ședinței extraordinare. Deci în mape sunt două procese-verbale, unul al 

ședinței din data de 28.12.2016 și unul cu ocazia ședinței ordinare din data de 9 ianuarie 

2017. Și să începem cronologic. Procesul-verbal din data de 28.12.2016, dacă l-ați parcurs? 
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Cine este ”pentru”? Împotriviri? Abțineri? Nu sunt. Mulțumesc. Și celălalt proces-verbal 

din data de 09.01.2017, dacă l-ați parcurs, dacă aveți amendamente, propuneri? Dacă nu, 

cine este ”pentru”? Abțineri? Împotriviri? Nu sunt. Mulțumesc, domnule președinte. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnule secretar. O să supun 

aprobării dumneavoastră, ordinea de zi. Pe ordinea de zi avem și două proiecte de hotărâri 

care necesită vot secret. O să le prezint, este vorba de proiectele cu nr.9 și nr.10. O să 

votăm și proiectul cu nr.11. Și apoi, cu permisiunea dumneavoastră, o să trecem la vot 

secret, la cele două proiecte de care vă spuneam. Cine este de acord cu ordinea de zi? 

Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. Se aprobă în unanimitate.  

Primele 3 puncte de pe ordinea de zi sunt proiecte de hotărâri privind excedentul 

bugetar al Consiliului Județean și al instituțiilor din subordine.  

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

1. Proiect de hotărâre  privind  utilizarea excedentului bugetului Spitalului Judeţean 

de Urgenţă Reşiţa, instituţie publică din subordinea Consiliului Judeţean Caraş-Severin 

finanţată integral din venituri proprii din sursa F, rezultat la încheierea exerciţiului bugetar 

2016, pentru finanţarea cheltuielilor  în  anul 2017. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aveți materialul în mape. Este vorba de un 

excedent în sumă de 937, 91 mii lei. Conform prevederilor legale, excedentul înregistrat la 

sfârșitul anului bugetar 2016 se reportează în 2017. Dacă sunt observații, intervenții? Dacă 

nu, supun aprobării dumneavoastră, articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 

2. Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentelor bugetelor activităţilor finanţate 

din venituri proprii ale instituţiilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean Caraş-

Severin finanţate  din sursa E, rezultate la încheierea exerciţiului bugetar 2016, pentru 

efectuarea cheltuielilor în  anul 2017. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aveți sumele în mapă, pe fiecare centru. Este 

vorba de centrele pentru persoane vârstnice de la Sacu, Caransebeș, Reșița și Centrul 

Școlar de Educație Incluzivă ”Aurora” Reșița. Dacă sunt observații? Dacă nu, supun 

aprobării dumneavoastră, articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se 

aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 
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Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

3.Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetului local al Judeţului 

Caraş-Severin, rezultat la încheierea exerciţiului bugetar 2016, pentru finanţarea 

cheltuielilor secţiunii de dezvoltare, pe anul 2017. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Din suma care o aveam excedent la sfârșitul 

anului 2016, de 46.815 mii lei, 36.815,04 mii lei vor merge pentru finanțarea secțiunii de 

dezvoltare în anul 2017. Și aveți aici detaliat, pe ce obiective merg aceste sume. Cea mai 

mare parte este pentru drumurile județene, 7.843,02 mii lei. De asemenea, este vorba 

despre banii care ne-au venit de la Guvernul României, prin hotărâri de Guvern, în urma 

calamităților. Este vorba despre ratele la CEC. Am prevăzut 11 luni. O lună a fost 

prevăzută înainte. De asemenea, o sumă consistentă este pentru asigurarea fluxurilor de 

numerar necesare implementării proiectului de la Lupac. Decontarea creanțelor bugetare, 

este vorba de DJ 582 Slatina Timiș-Văliug. Și de asemenea, propunem la finanțare și alte 

obiective de investiții, în total 24,00 mii de lei. Dacă sunt intervenții, observații? Dacă nu, 

supun la vot articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 

4.Proiect de hotărâre privind  modificarea raportului de serviciu al domnului PAVEL 

NEFIR, - funcționar public de conducere - DIRECTOR EXECUTIV, gradul II, clasa de 

salarizare 80, al Camerei Agricole a Judetului Caraș-Severin, prin transfer în interesul 

serviciului în funcția publică vacantă de director adjunct, gradul II, clasa de salarizare 78 

din cadrul Direcției pentru Agricultură Județeană Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Acest proiect de hotărâre este ca 

urmare a unui ordin din data de 31.12.2016 al ministrului agriculturii și dezvoltării 

rurale privind numirea domnului Nefir în funcția publică de conducere vacantă de 

director executiv adjunct la Direcția pentru Agricultură Județeană Caraș-Severin. În 

acest moment, cu Camera Agricolă, așteptăm clarificări de la Ministerul 



 5 

Agriculturii. Dar noi trebuie să luăm act de acest ordin prin care domnul Nefir a 

fost transferat în interesul serviciului, din funcția care o deținea , în cea de director 

adjunct la Direcția Agricolă. Dacă sunt observații, intervenții la acest punct?  Dacă 

nu, articolul  1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume: 

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-

Severin nr.244/21.12.2015 privind aprobarea organigramei și a statelor de funcții ale 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin, cu 

modificările și completările ulterioare.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Printr-o adresă, Direcția Generală de 

Asistență Socială și Protecția Copilului solicită modificarea statului de funcții. Se 

transformă 19 funcții de conducere, dintre care 12 funcții publice și 7 funcții 

contractuale, ca urmare a modificării salarizării, din gradul II în gradul I. Aici fac o 

scurtă prezentare, ca să știți despre ce este vorba. Salariile din sănătate au fost 

majorate. Ca urmare, salariile la direcția generală și la centrele pentru persoanele 

vârstnice au fost majorate. Salariile au crescut mai mult de dublu. Și ca urmare a 

acestei majorări, noi am modificat, din gradul II în gradul I. Adică, au coborât puțin 

salariile, dar vă spuneam, că ele aproape s-au triplat. Deși în acest moment nu mai 

există o corelație între salariile aparatului propriu al Consiliului Județean și al 

celorlalte instituții din subordinea Consiliului Județean, am procedat la această 

modificare a gradației. De asemenea, 4 posturi, ca urmare a finalizării perioadei de 

stagiu, au fost promovați din debutanți în asistenți și 4 posturi contractuale de 

execuție au fost ocupate. Dacă sunt intervenții? Dacă nu, supun la vot articolul I. 

Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 
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Articolul VI, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul VII, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume: 

6.Proiect de hotărâre pentru actualizarea Regulamentului de Organizare și 

Funcționare a Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte  cu Handicap Caraș-Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ca urmare a unei hotărâri de Guvern 

nr.927/14.12.2016 a fost aprobat un nou model de certificat de încadrare în grad de 

handicap, motiv pentru care se impune modificarea, în mod corespunzător, a anexei 

nr.3 la Regulamentul de Organizare și Funcționare a Comisiei de Evaluare a 

Persoanelor Adulte cu Handicap. 

Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 

7.Proiect de hotărâre pentru respingerea plângerii prealabile formulată de către 

directorul executiv al Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-

Severin, doamna Vasile Ana împotriva Hotărârii Consiliului Judeţean Caras-Severin nr. 

281 din 28.12.2016.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ca urmare a proiectului de hotărâre votat de 

către Consiliul Județean prin care doamna director Ana Vasile a fost sancționată, dânsa a 

făcut plângere prealabilă. Această plângere prealabilă a fost înaintată Comisiei de 

disciplină. Aveți raportul Comisiei de disciplină, în mapă. Comisia de disciplină a propus, 

în unanimitate de voturi, menținerea sancțiunii disciplinare aplicate de Consiliul Județean. 

Ca urmare, proiectul de hotărâre pe care vi-l propun astăzi este de respingere ca 

neîntemeiată a plângerii doamnei Ana Vasile. Aș vrea să mai fac un scurt comentariu. 

Raportul întocmit de către comisia instituită la nivelul Consiliului Județean, care a verificat 

sesizările, plângerile, la adresa conducerii Direcției Generale de Asistență Socială, comisie 

coordonată de domnul vicepreședinte Popovici, a finalizat raportul, însă, fiind o ședință 

extraordinară, o să îl depunem în prima ședință ordinară. De asemenea, acel raport a fost 

înaintat instituțiilor statului, abilitate. Domnul vicepreședinte a solicitat Comisiei de 

disciplină, analiza unor fapte care erau în atribuțiile conducerii Direcției Generale de 

Asistență Socială. În momentul în care vom avea raportul Comisiei de disciplină, va fi 
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prezentat în ședință de Consiliu Județean. Dacă sunt intervenții? Dacă nu, articolul  1, 

cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate.  

Au sosit și domnul Bălean și domnul Marșalic. Deci lipsesc doar domnul Gâfu și 

domnișoara Popovici. 

* 

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume: 

8.Proiect de hotărâre privind neexercitarea de către județul Caraș-Severin, prin 

Consiliul Județean Caraș-Severin, a dreptului de preempțiune la vânzarea imobilului  situat 

în municipiul Caransebeș, strada Nicolae Bălcescu nr.106, județul Caraș- Severin. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici, este un teren în municipiul Caransebeș, 

în proprietatea OMV. A fost vândut prin licitație. Ni s-a solicitat să ne exercităm dreptul de 

preempțiune. Proiectul de hotărâre este neexercitarea de către Consiliul Județean al acestui 

drept de preempțiune. Dacă sunt intervenții? Dacă nu, articolul  1, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctelor 9 și 10 ale ordinii de zi şi anume: 

9.Proiect de hotărâre  privind desemnarea unui reprezentant  al Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin în  Consiliul de Administrație al Casei de Asigurări de Sănătate a Județului 

Caraș-Severin. 

10.Proiect de hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii Consiliului Judeţean Caraş-

Severin nr.106/2013 privind aprobarea participării Judeţului Caraş-Severin prin Consiliul 

Judeţean Caraş-Severin, în calitate de membru asociat la constituirea „Asociaţiei de 

Dezvoltare Intercomunitară Banatul Alpin Semenic”, cu modificările și completările 

ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Urmează două proiecte de hotărâri care, așa 

cum vă spuneam în debutul ședinței, necesită vot secret. Este vorba de proiectul de hotărâre  

privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului Judeţean Caraş-Severin în Consiliul de 

Administrație al Casei de Asigurări de Sănătate a Județului Caraș-Severin. Aici, este vorba 

de înlocuirea domnului Spânu. 

La punctul nr.10, este un proiect de hotărâre pentru  modificarea  Hotărârii Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin nr.106/2013 privind aprobarea participării Judeţului Caraş-Severin 

prin Consiliul Judeţean Caraş-Severin, în calitate de membru asociat la constituirea 



 8 

„Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Banatul Alpin Semenic”. De asemenea, domnul 

Spânu era reprezentant în AGA în cadrul ”ADI Banatul Alpin Semenic”. 

Pentru punctul nr.9, vă rog, să faceți propuneri. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Mai este punctul nr.11, nu putem să-l… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ba da. Facem propunerile, pentru a ușura 

munca, comisiei, să facă procesele-verbale. Trecem la punctul 11 și apoi votăm secret. 

Domnul consilier Crina Ioan: Dacă îmi dați voie, domnul președinte? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, domnul Crina. 

Domnul consilier Crina Ioan: Deci la punctul nr.9, reprezentant la Casa de 

Asigurări, doamna Pascu Ancuța. Facem acum pentru amândouă? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Doamna Pascu Ancuța... Nu! Haideți, să 

facem pe rând, că sunt două proiecte diferite. Din partea… 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Grupul liberal nu are nici o propunere.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. La punctul nr.10, domnul Crina. 

Domnul consilier Crina Ioan: Domnul Nedelcea Flavius. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Nedelcea … 

Domnul consilier Nedelcea Constantin Flavius: Eu nu pot, pentru că sunt deja, fac 

parte din AGA la… 

Domnul consilier Crina Ioan: Din ADI? Asta e la ADI, nu la Schilift! 

Domnul consilier Nedelcea Constantin Flavius: Eu sunt, deci nu pot să mai fiu. N-

am voie să fiu și în…  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu-l obligați. 

Domnul consilier Crina Ioan: Domnul Bălean Marius. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Grupul liberal? 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Nu are nici o propunere.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bun. Deci cele două propuneri la cele două 

proiecte de hotărâri sunt doamna Pascu Ionela-Ancuța și domnul Bălean Marius-Mihai. 

Rog comisia, să întocmească procesele-verbale. 

* 

Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume: 

11.Proiect de  hotărâre privind mandatarea expresă a domnului consilier judeţean 

Marius Mihai Bălean, reprezentantul Consiliului Județean Caraș-Severin (autoritate 

tutelară) în Adunarea Generală a Acţionarilor  la SC AQUACARAŞ SA, în vederea 

convocării adunării generale în ședință extraordinară pentru prelungirea mandatului 

administratorilor provizorii desemnați, cu maxim 2 luni până la finalizarea procedurii de 

selecție a administratorilor societății. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Punctul nr. 11 se referă la mandatarea expresă 

a domnului consilier Bălean Marius-Mihai, reprezentantul nostru în AGA la SC 

AQUACARAȘ, în vederea convocării adunării generale într-o ședință extraordinară și a 

prelungi cu maxim 2 luni, este perioada maximă prin care noi putem prelungi mandatul 

actualilor consilieri județeni, până la finalizarea procedurii. Știți foarte bine proiectul 

inițial. Apoi, au fost acele discuții, cu ce instituție sau autoritate tutelară, Consiliu Județean 

sau ADI AVCABANAT, dar până la urmă ne-am lămurit. În urma discuțiilor, am ajuns la 
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un consens. Am contactat o firmă, așa cum era proiectul inițial de hotărâre. Vreau să vă 

spun că suma nu este deloc mică. Dacă era vorba să plătească ADI ACVABANAT, ar fi 

fost o sumă destul de mare. A fost singura ofertă. Este luată de pe SEAP. Săptămâna 

viitoare vom semna contractul cu ei. Au termen ca în aceste două luni să finalizeze 

procedura de selecție a membrilor în Consiliul de Administrație. Dacă sunt intervenții? 

Dacă nu, supun aprobării dumneavoastră, articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se 

adoptă în unanimitate. Vă mulțumesc.  

Așteptăm procesele-verbele, votăm, apoi o să declar ședința închisă, pentru că este o 

ședință extraordinară și nu avem pe ordinea de zi ”întrebări, interpelări”. 

Se ia o scurtă  pauză pentru întocmirea buletinelor de vot. 

* 

Se trece la vot în ordinea strigării. 

* 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnule președinte, vă rugăm, să ne 

prezentați rezultatele. 

Domnul consilier Crina Ioan: Proces-verbal nr.1223 din 20.01.2017 privind 

alegerea unui reprezentant al Consiliului Județean Caraș-Severin în Consiliul de 

Administrație al Casei de Asigurări de Sănătate a județului Caraș-Severin; Pascu Ionela-

Ancuța a obținut 25 de voturi ”pentru”, 1 vot contra și două voturi anulate. 

Proces-verbal nr.1225 din 20.01.2017 privind alegerea reprezentantului Consiliului 

Județean Caraș-Severin în Adunarea Generală a Asociaților a ”Asociației de Dezvoltare 

Intercomunitară Banatul Alpin Semenic”; Bălean Marius-Mihai a obținut 25 de voturi 

”pentru”, 1 vot contra și două voturi anulate. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Mulțumesc, domnule președinte. Acestea 

fiind spuse, declar închisă ședința. Vă urez tuturor, mini-concediu frumos! 

Nemaifiind discuții, şedinţa se încheie. 

 

 

            PREȘEDINTE,                                        SECRETARUL JUDEŢULUI, 

 

            Silviu Hurduzeu                                    Darian Ciobanu 
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